
Аёллар тадбиркорлиги буйича молиявий кодекс мажбуриятномаси
(WE Finance Code Commitment)

“Renessans mikromoliya tashkiloti” АЖ Аёллар тадбиркорлиги буйича молиявий кодексни куллаб-кувватлайди ва хамкорлар хамда бошка 
манфаатдор томонлар билан биргаликда аёл-тадбиркорларни молиялаштиришда чекловлар ва муаммоларни бартараф этишга ёрдам берадиган 
чора-тадбирларни амалга ошириш ва маълумотларни шакллантиришни таъминлаш учун хамкорлик килади, жумладан:

1. Кодексни куллаб-кувватлаш буйича ташкилий ташаббусларни амалга оширилишини таъминлаш учун куйидаги рахбарни масъул этиб 
тайинлайди: Мамажонов Дилшоджон - “Renessans mikromoliya tashkiloti” АЖ Бош амалиёт директори.

2. Аёл-тадбиркорларни молиялаштириш даражасининг куйидаги келишилган курсаткичлари буйича статистикани юритади:
- Жами мижозлар сонидан мижоз аёл-тадбиркорлар сони ва улуши;
- Мавжуд микрокредитлар сони ва микдоридан аёл-тадбиркорларга ажратилган микрокредитлар улуши, сони ва микдори;
- NPL;
- Аёл-тадбиркорлар томонидан микрокредит олиш учун келиб тушган аризалар сони ва ажратилган кредитлар сони ва микдори;
- Миллий мувофиклаштирувчи ташкилот ва ишчи гурух томонидан белгиланган курсатмалар асосида бошка статистик маълумотлар.

3. Аёл-тадбиркорларни куллаб-кувватлаш буйича куйидаги чора-тадбирларни жорий этади ва кенгайтиради:
3.1 Маълумотлар базаси:

Курсаткичлар ва эришилган натижалар юзасидан маълумотларни миллий мувофиклаштирувчи ташкилотга такдим этиш.
3.2 Молиявий хизматлар:

- Йил давомида аёл тадбиркорлар учун амалдаги кредит фоизларига нисбатан 1-2% гача пастрок фоизда кредитлар ажратиш;
- Аёл тадбиркорлар учун йил давомида 1 та кредит махсулотини ишлаб чикиш ва жорий этиш.
3.3 Номолиявий хизматлар:

Мижоз аёл тадбиркорлар уртасида “Энг яхши тадбиркор аёл” номинациясини эълон килиш ва голибларни аникдаш.

“Renessans mikromoliya tashkiloti” АЖ ушбу мажбуриятлар ва курсаткичлар буйича имтиёзли давр тугагандан сунг, миллий 
мувофиклаштирувчи ташкилотга мунтазам равишда хисобот беради. “Renessans mikromoliya tashkiloti” АЖ Кодекс доирасида кабул 
килинган мажбуриятлари тугрисида жамоатчиликка эълон килади. 
буйича ички сиёсати, молиявий ва номолиявий хизматлар юзаси

щгдек, аёллар тадбиркорлигини куллаб-кувватлашга дойр гендер 
•б^ррб боради.

“Renessans mikromoliya tashkiloti” АЖ Рахбари



Obligation under The Women Entrepreneurs Finance Code 
(WE Finance Code Commitment)

"Renesans mikromoliya tashkiloti" JSC supports the Women Entrepreneurs Finance Code and collaborates with partners and other stakeholders to 
implement measures and ensure the formation of data that will help eliminate the limitations and financing gaps for women entrepreneurs, including:

1. To ensure the implementation of organizational initiatives in support of the Code, appoints the following leader as responsible: Mamajanov 
Dilshodjon - the Chief operational director of the "Renesans mikromoliya tashkiloti" JSC.

2. Track the following agreed indicators on the level of financing for women entrepreneurs:
- Number and share of female entrepreneurs among total number of clients;
- The share, number and amount of loans allocated to women entrepreneurs out of the number and amount of available loans;
- NPL rate among loans allocated to women entrepreneurs;
- Number of applications received and amount of loans issued to women entrepreneurs;
- Other statistics based on the guidelines set by the National Coordinating Organization and the Working Group.

3. Introduce and expand measures to support women entrepreneurs:
3.1 Database:

Providing data on indicators and results to the national coordinating organization.
3.2 Financial Services:

- Allocating loans to women entrepreneurs throughout the year at interest rates up to 1-2% lower than standard loan rates;
- Developing and implementing 1 loan product for women entrepreneurs during current year.
3.3 Non-Financial Services:

- Conducting a "Best female entrepreneur" contest among female client entrepreneurs during current year.

"Renesans mikromoliya tashkiloti" JSC regularly reports to the national coordinating organization after the end of the privileged period on these 
obligations and indicators. "Renesans mikromoliya tashkiloti" JSC announces to the public about its obligations under the Code. It also provides
information on internal gender policies, financial and non-financial sei romen's entrepreneurship.

Head of "Renesans mikromoliya tashkiloti" JSC


